
 
 

 

Številka: 011-8/2023 

Datum: 14. 6. 2023 

 

ZAPIS 

5. seje Nadzornega odbora, ki je bila 14. 6. 2023, ob 16.00 uri, v pisarni vodje oddelka 
za finance, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Mateja Verč, Peter Medvešček, Zvonko Mikuš 

OPRAVIČENO ODSOTEN: Marjan Krpan 

OSTALI PRISOTNI: 

- Branka Vodopivec Kompara (računovodkinja) 

 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 5. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

 

1. Potrditev zapisa 4. seje Nadzornega odbora; 
2. Potrditev osnutka poročila triks_oa; 
3. Pregled ostalih poročil in nadzorov; 
4. Pobude članov Nadzornega odbora. 

 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 4. seje Nadzornega odbora 

Zvonko Mikuš, ki je bil na 4. seji Nadzornega odbora upravičeno odsoten, je zanimalo zakaj so 
se odločili za spremembo 39. člena Poslovnika nadzornega odbora. Tomaž Pirjevec in Peter 
Medvešček sta mu podala obrazložitev.   

V zapisu 4. seje NO se v Sklepu k 2. točki dnevnega reda v četrti alineji črta zapis (ali pa določen 
% proračuna).  

Drugih pripomb na zapis člani NO niso imeli. 

 



 

Sklep: 

NO sprejme zapis 4. seje Nadzornega odbora s predlaganim popravkom. 

Glasovanje: 

Prisotnih: 4. člani; 

ZA: 4. člani; 

PROTI: / 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

K 2.točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila triks_oa 

Predsednik NO je vprašal, če so si člani NO prebrali Osnutek poročila in predlagal, da se o njem 
izjavijo. Vsi prisotni člani so izjavili, da se z vsebino poročila strinjajo. Predsednik NO je 
pripomnil, da je potrebno poročilu dodati še oznake strani, preden se pošlje nadzorovanemu 
organu v četrtek, 15. 6. 2023. 

Člani NO so se z navedenim strinjali. 

 

Sklep: 

NO sprejme osnutek poročila triks_oa z dopolnitvami. 

Glasovanje: 

Prisotnih: 4. člani 

ZA: 4. člani 

PROTI: / 

Sklep je bil sprejet soglasno 

 

K 3. točki dnevnega reda: Pregled ostalih poročil in nadzorov 

Nadzor poslovanja OŠ Šturje:  

Mateja Verč je klicala ravnateljico OŠ Šturje. Ker so ob zaključku šolskega leta polno zasedeni 
jo je ravnateljica prosila, naj jim povedo kaj potrebujejo, da bodo pripravili potrebno 
dokumentacijo.  

Pregledati nameravajo vso dokumentacijo v povezavi z dvorano (kako je bila financirana, 
izdane, prejete račune in ostalo vezano na dvorano). 

Želeli so pregledati financiranje prevozov. V tem primeru bi morali pregledati tudi OA, ki pa v 
tem primeru ni nadzorovani organ. Tako se bo pregledalo naročilnice za javna naročila. Javno 
naročilo imajo samo za hrano ostalo so pa naročila manjše vrednosti, ki se beležijo v interni 
evidenci naročil. 



 

Nadzor nad porabo občinskih proračunskih sredstev za financiranje političnih strank:  

Peter Medvešček je na kratko predstavil kako so si nadzor zastavili in za kakšne evidence so 
zaprosili pri Karmen Slokar. V sklopu tega nadzora nameravajo primerjati zneske v treh 
primerljivih občinah. 

Povrnitev stroškov volilne kampanje bodo pregledali v sodelovanju z Zlato Čibej. 

Nadzor nad razpolaganjem z nepremičnim premoženjem občine:  

Zvonko Mikuš je povedal, da so v okviru tega nadzora prosili za podatke o transakcijah za leto 
2021 in 2022. Na podlagi podatkov, ki jih bodo pridobili se bodo odločili kaj bodo bolj konkretno 
pregledali. Podatke jim bo Vida Šuštar odložila v oblak predvidoma do konca tega tedna. 

Nadzor poslovanja Nogometno društvo Primorje:  

Mateja Verč je povedala, da bo Marjan Krpan začel s prvimi aktivnostmi. 

 

K 4. točki dnevnega reda: Pobude članov nadzornega odbora 

Tomaž Pirjevec je podal obrazložitev glede plačila nadzorov. V nadzorih, ki jih ima trenutni sklic 
v planu za leto 2023 sta dva nadzornika in v primeru, da bi nadzor opravljal le en nadzornik (iz 
različnih razlogov) bi tudi plačilo prejel samo en nadzornik. Tudi če sta v sklepu o nadzoru 
napisana dva nadzornika, lahko nadzor izvede en nadzornik samostojno. 

Peter Medvešček je predlagal plačilo v odstotku glede na vloženo delo (kar so že imeli v 
prejšnjem sklicu). Z predlaganim so se vse prisotni člani NO strinjali. 

Zvonko Mikuš je predlagal, da se na spletni strani OA v zavihku Organi občine/Nadzorni odbor 
(https://www.ajdovscina.si/organi_obcine/nadzorni_odbor/) pod POROČILA NADZORNEGA 
ODBORA OBČINE AJDOVŠČINA popravi/zamenja naziv PDF dokumenta Poročila o opravljenih 
nadzorih, 6. 9. 2022 (poslovanje KS Planina, postopek ukinitve javnega dobra in odtujitve 
stvarnega premoženja v k. o. Skrilje, projekt Holistic, medobčinska uprava, nakupi in prodaja 
nepremičnin. Ta zapis se zamenja z Poročilo NO o opravljenih nadzorih v letu 2022. 

Prisotni člani NO so se s predlogom Zvonka Mikuša strinjali. 

Tomaž Pirjevec je povedal, da bo v četrtek, 15. 6. 2023 poslal nadzorovanemu organu Osnutek 
poročila triks_oa. Zaključno poročilo triks_oa bi tako obravnavali na seji Nadzornega odbora, ki 
bo v sredo, 12. 7. 2023 ob 15.30 uri. 

Kot informacijo Občinski upravi so se člani NO dogovorili, da se bo na seji Občinskega sveta v 
Septembru zagotovo obravnavalo končno poročilo triks_oa in predvidoma tudi končno 
poročilo o financiranju političnih strank. Osnutek poročila o financiranju političnih strank, naj 
bi se sprejelo na naslednji seji. 

Naslednja seja bo 12.07.2023 ob 15.30 uri. 

Seja je bila zaključena ob 16.45 uri. 

 

Zapisala: Branka Vodopivec Kompara 


